
Protokoll fört vid PRO Sundsvalls Samorganisations representantskapsmöte 2018-12-06 
Kl.10.00 i Folkets Hus, Kvissleby. 
 
§ 1. Representantskapsmötet öppnas. 
 Ordförande Inge Widén hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Närvarande deltagare. 
 Upprop av ombud, styrelse, revisorer och distriktet. Se bilaga. 
 
§ 3. Fastställande av dagordning. 
 Beslutades att fastställa förslag till mötets dagordning. 
 
§ 4. Val av två justerare för dagens protokoll. 

Till att justera protokollet beslutades att välja Birger Bjertung och Vivi-Anne Sjölén. 
 
§ 5. Aktuell information från PRO distriktet och PRO Riks. 

Distriktets ordförande Bengt Persson meddelade att distriktet tillsatt en 
organisationsutredning för att se över den ekonomiska situationen i distriktet. 
Han rapporterade även från PRO Riks representantskaps höstmöte om verksamhet och 
beslut om budget. Svenska Dagbladet har i sin tidning skrivit artiklar om att PRO:s ledning 
fattat oansvariga beslut kring PROs Folkhögskola i Gysinge. I en debattartikel har PRO Riks 
ordförande och förbundssekreterare svarat tidningen men ej fått in den i debattkolumnen. 
Denna artikel är utsänts via mail  till samtliga PRO föreningar. Ordförande för styrelsen i 
Gysinge folkhögskola är numera Lena Hjelm-Wallén. 
Bengt informerade även om en hyrestvist mellan en medlem i och Sundsvalls kommun om 
besittningsrätt i ett äldreboende som dennes avlidne mor hade som bostad som han är 
involverad i. 

 
§ 6. Information från KPR 2018-11-16. 

Anders Nylin rapporterade från KPR:s stormöte ovanstående datum. Samtliga 
pensionärsföreningarnas ordförande i kommunen var inbjudna till mötet. Frågan om 
kollektivtrafik för äldre hade diskuterats. Kommunen genomför nu en förändring av 
busstrafikens av- och påstigning i city. Nylin presenterade en motion som inkommit till KPR 
för kännedom. Motionen handlade om införande av uppsökande verksamhet i 
äldreomsorgen. Se bilaga. 
Från KPR mötet rapporterade även Inge Widén om att kommunen planerar utöka den s k 
Skönsmomodellen med flera olika specialistaktörer till brukarna utöver hemtjänstpersonal, 
prov pågår på ett område. Stadsbyggnadsnämnden hade informerat om planering av 
äldreboenden samt om alla byggnationer i Sundsvall ”Sundsvall växer”. 
Vice kommunalrådet Bodil Hansson redogjorde från den politiska viljan för den nya 
valperioden för de äldre. I den ingår bl. a. utveckling av utökade TV kanaler, Trådlös 
internetuppkoppling ”Wifi” på äldreboenden samt satsning på personalen i äldreomsorgen. 
 
Ordf. Inge Widén meddelade att nu från årsskiftet så har vi en ny besättning för PRO i KPR i 
Sundsvalls Kommun där våran gruppledare heter Kjell Olofsson. 
 

 Bengt informerade att 2019-01-25 skall distriktet ha ordförandeträff med information om 
 KPR samt att PROs ledamöter i KPR och LPR i Medelpad och Ångermanland ska få en 
 utbildning i att sitta i dessa råd som PRO Riks ska leda den 2019-03-13 
 
§ 7. Ekonomi. 

Kassören Anders Hammarberg redogjorde för aktuell ekonomi. 
Rapporten godkändes och lades till handlingarna. 
 

 
 



§ 8. Rapport från konferens om ”Gott värdskap” samt ”Verksamhetsutveckling av 
Samorganisationen” 2018-11-11 – 11-12. 

 Fyra av Samorganisationens föreningar var inte representerade. Konferensens syfte var att 
första dagen tillsammans planera hur vi på bästa sätt skall behålla och värva medlemmar. 
Andra dagen ägnades till att diskutera utveckling av Samorganisationen. 
Utvärdering av kursen företogs på bussresan hem. 
Anteckningar samt utvärderingen av konferensen är utskickat till samtliga våra föreningar. 

 Uppföljning av ”Gott värdskap” planeras inom ett halvår. Deltagare i uppföljningen bör vara 
våra föreningarnas ordförande och medlemsansvariga. 

 
 Bengt Persson meddelar att PRO skall ha en medlemskampanj för att värva medlemmar i 

början av oktober 2019. 
 
§ 9. Verksamhetsplan och Budget 2019. 

a) Styrelsens förslag till verksamhetsplan för år 2019 presenterades. Förutom förslaget 
erbjuder Inge Widén att hjälpa till med datautbildning på PROs digitala verktyg  
(Office E 365, Hemsidor & Hjördis) för föreningarnas förtroendevalda där behov finns. 
Mötet beslutade enligt styrelsens förslag till verksamhetsplan. 

b) Kassören presenterade styrelsens förslag till budget för år 2019. 
Mötet beslutade enligt styrelsens förslag till budget. 

c) Maj-Lis Blomqvist erinrade om vikten av att så snart som möjligt ta ställning till budget 
för år 2020 för förslag till att förhindra stor dränering av kapitalet. 

 
§ 10. Rapport från Samorganisationens trafik och säkerhetsombud. 
 Med anledning av att ombudet för organisationens trafik- och säkerhet inte var närvarande 

fick denna rapport uteslutas. 
 
§ 11. Styrelserapporter. 
 Inge Widén rapporterade från Lönns Buss AB visningsresa till Wismar i Tyskland. Deltagarna 

var från pensionärsföreningarna i Medelpad och Hälsingland. Resan var innehållsrik med 
guidning i intressanta miljöer med mycket historia i Lübeck, Wismar och Schwerin. 

 
§ 12. Inkomna motioner. 
 PRO City har inkommit med en motion om ”Gratis broddar och fixartjänster till kommunens 

pensionärer”. Insatser som PRO City efterfrågar från Sundsvalls kommun är att alla 
pensionärer skall erbjudas broddar gratis, alternativt att alla pensionärer som köpt broddar 
erbjuds en lunch på något serviceboende samt att kommunala fixartjänster tillskapas som 
kan hjälpa pensionärer med enklare tjänster i hemmet. 
Mötet beslutade att godkänna motionen och sända den till PROs KPR gruppledare som får 
driva denna motion. 

 
§ 13. Nästa representantskapsmöte. 
 Samorganisationens nästa möte, som är årsmötet, blir 2019-03-14 kl 10.00 i Folkets Hus, 

Kvissleby. 
 
§ 14. Mötets avslutning. 
 Ordförande tackade Maj-Lis Blomqvist och Ulla-Britt Eriksson som ombesörjt kaffeservering 

med goda smörgåsar. Så tackade han alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet 
 
 
Maj-Britt Sjödin  Inge Widén  Birger Bjertung  Vivi-Anne Sjölén 
sekreterare ordförande Justerare  Justerare 


